

Verslag Algemene Ledenvergadering, 28 maart 1985
Goede Herderkerk, Hilversum
Aanwezig: 42 leden

1 Opening; ingekomen stukken

De voorzitter Henk Hardon opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom, in het bijzonder het enige aanwezige erelid Dick Jonkers. Henk verontschuldigt zich van het feit dat de ereleden op de vorige ledenvergadering niet verwelkomt zijn. Bericht van verhindering is ontvangen van E.Disselkoen, J.Hardon-v.Velsen, F.v.Klaveren en L.Reddingius. Henk merkt op dat er in de Korhaan enige fouten in de balans en financieel overzicht geslopen zijn. Gecorrigeerde versies zijn inmiddels aan de aanwezige leden uitgedeeld. Er zijn geen ingekomen stukken.

2 Vaststelling van het verslag van de ledenvergadering van 22 maart 1984

Dit verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

3 Goedkeuring van de jaarverslagen van sekretaris en subgroepen.

Deze worden goedgekeurd met de volgende opmerkingen:

- a. Sekretaris: Erik Lam vraagt naar de voortgang van de inspraak op de windmolen-plannen in de gemeente Huizen, in 1984. Jelle Harder legt uit dat er in 1984 niets gebeurd is, daar de gemeenteraad zich nog niet over de resultaten van deze inspraak heeft uitgesproken.

- h. Subgroep propaganda; Dick Jonkers vraagt naar de resultaten van de discussie die rond deze subgroep is gestart, naar aanleiding van zijn vragen tijdens de vorige ledenvergadering. Han de Soete meldt hierop dat het bestuur hier uitgebreid over gesproken heeft en dat er momenteel aan gewerkt wordt om het aantal activiteiten uit te breiden. Een eerste aanzet is onlangs gegeven door het aantal mensen binnen deze subgroep uit te breiden
- i. Subgroep Zuidelijk Flevoland: Van deze subgroep is geen jaarverslag ontvangen. Een door Ger geschreven verslag in Korhaan 18 (4), blz. 84-85 kan hier echter voor doorgaan. De heer v.d. Zwaan vraagt naar de contacten tussen V.W.G. en deze subgroep. Hiervoor wordt door Henk naar punt 4 van de agenda verwezen.
- 4. Opheffing van de subgroep Zuidelijk Flevolaand:
Naar aanleiding van de vraag van de heer v.d. Zwaan vertelt Henk iets over de oprichting van deze subgroep destijds, de contacten met de V.W.G. die langzamerhand verwaterd zijn, en de oprichting van de "Stichting Vogel- en Natuurwacht Zuidelijk Flevoland" onlangs. Dit laatste is altijd het doel van de subgroep geweest. De stichting geeft momenteel een eigen blad uit; "De Grauwe Gans". Opheffing van de subgroep wordt voorgesteld daar deze geen enkele inhoud heeft nu er een stichting is opgericht die geheel zelfstandig opereert. Erik Lam is het hier niet mee eens daar de polder volgens hem tot ons gebied behoort en er moeilijkheden zullen ontstaan met waarnemingskaartjes. Na enige discussie wordt besloten de waarnemingen uit Z.Flevoland wel in de rubriek in de Korhaan te zetten, maar ze daarna door te sturen naar de Stichting. Erik Lam vraagt wat er met de V.W.G. archieven over Z.Flevoland gebeurt. Henk antwoordt dat deze gegevens in principe V.W.G. eigendom zijn en dat ook blijven. Momenteel zijn ze in ons bezit. Nu zijn er geen bezwaren meer tegen opheffing en wordt het voorstel unaniem aangenomen.
- 5. Bespreking van het financieel beleid:
 - a. Verslag van de kascommissie:
De leden van de kascommissie, de heer Grootes en de heer Meijer hebben de boeken gecontroleerd en accoord bevonden.
 - b. Vaststelling van de rekening over 1984:
De heer v.d. Zwaan vraagt waarom er maar f750.- voor de Avifauna begroot is tegen f1775.- aan uitgaven over 1984. Laura Mudde legt uit dat van dit laatste bedrag f1000.- reservering is. De rekening 1984 is hierbij vastgesteld.
 - c. Vaststelling van de begroting over 1985
Erik Lam vindt het bedrag voor de Avifauna van het Gooi te laag daar de kosten nu snel zullen stijgen. Laura en Henk antwoorden dat er niet meer geld beschikbaar is nu de gemeente Hilversum de subsidiekraan dicht heeft gedraaid. De heer v.d. Zwaan constateert dat het totaalbedrag van de begroting over 1985 ruim f1300.- lager ligt dan het totaalbedrag van de rekening over 1984. Ook dit komt door de subsidievermindering: er is gewoon minder uit te geven. Jelle vraagt of het batig saldo over 1985 in de toekomst ook naar de reserveringen kan. Het bestuur antwoordt bevestigend. Naar aanleiding van een vraag van Jelle over de kalenderopbrengst antwoordt Henk dat van dit bedrag Gierzwaluw-dakpannen zullen worden gekocht. Adri Vermeule vraagt naar de GNR-subsidie. Deze valt onder de post 'bijdragen'.
De contributies zullen ongewijzigd blijven. Ook de begroting 1985 is hierbij vastgesteld.
 - d. Decharge van de penningmeesteresse: hetgeen geschiedt.

e. Benoeming van de kascommissie:

De heer J.Meijer treedt af na twee jaar, de heer Grootes blijft nog een jaar aan. De heer Bloemendaal zal Jacques Meijer opvolgen. Henk bedankt J.Meijer en J.Grootes vervolgens.

6. Bestuursverkiezingen:

a. Voorzitter: Henk Hardon wordt herkozen, er zijn geen tegen kandidaten.

b. Overige bestuursleden:

Fred van Klaveren en Peter Dieperink zijn beide niet herkiesbaar, er zijn geen kandidaten voorgedragen, zodat voor de functie van 1^{ste} en 2^e sekretaris vacatures ontstaan. Ook Rob Moolenbeek is niet herkiesbaar, Adri Vermeule zal zijn plaats in het bestuur overnemen.

De subgroep Zuidelijk-Flevoland is opgeheven zodat hiervoor geen vertegenwoordiger in het bestuur meer nodig is.

De overige bestuursleden blijven zitten. Bep Dwars merkt op dat zij nog steeds naar een opvolger/ster zoekt.

Henk bedankt Fred, Rob en Peter voor hun inzet en herinnert er aan dat Rob al sinds 1977 in het bestuur zit en hier binnen diverse functies heeft bekleed. Een daverend applaus volgt.

Jelle vindt dat de verhouding tussen wel en niet aan de beurt van aftreden zijnde bestuursleden verkeerd is. Henk zegt toe dit spoedig te zullen wijzigen.

7. Rondvraag:

Paul van de Poel vraagt of het bestuur van plan is om iets te doen tegen het uitspuiten van Blauwe reigernesten op Groeneveld. Henk licht toe dat er in het verleden al wat aan gedaan is door het bestuur en dat we nu wachten op een proces-verbaal alvorens tot actie over te gaan. Bij de excursie van a.s. zondag zullen de mensen over dit voorval voorgelicht worden door onze excursieleiders. Rob Moolenbeek zegt dat de publiciteit tot nu toe al erg schadelijk is geweest voor SBB.

Erik Lam vraagt naar de reactie van de VWG op het IJsvogel-incident te Hilverbeek.

Peter legt uit dat hierover een briefwisseling met Natuurmonumenten is geweest, en dat het voorval binnen de districtsraad is besproken. Het heeft niet veel opgeleverd.

Mevrouw Verschuren vraagt of er niet meer excursies op zaterdag gepland kunnen worden. Yves antwoordt dat dit lastig is en vaak van de excursieleiders afhangt. De opmerking wordt wel meegenomen. Enige verwarring is er over de aanvangstijd van de excursie bij Groeneveld, i.v.m. de zomertijd. Connie Rosier bedankt namens de vereniging de bestuursleden voor hun werkzaamheden en inzet.

Henk vraagt nog naar een persoon die iets aan weidevogelbescherming wil doen n.a.v. een verzoek van een landbouwer. Het VWG-lid Postma wordt genoemd. De voorzitter laat nog enkele handboeken en brochures zien die onlangs zijn verschenen, w.o. het nestkastenverslag '82-'83, en gaat vervolgens tot sluiten van de vergadering over, na de aanwezige leden bedankt te hebben voor hun komst.

8. Sluiting

Peter Dieperink